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J E G Y Z Ő K Ö N Y V  
 

 

Készült: az Oroszlányi Szlovák Nemzetiségi Önkormányzat Képviselő-

testületének 2017. január 31-ei rendkívüli üléséről 

 

Az ülés helye:  Polgármesteri Hivatal I. emeleti tárgyaló 

 

Jelen vannak:  Szabó Istvánné elnök, Tóth Istvánné, Ocskai Simon, Bíró Józsefné 

önkormányzati képviselők 

  Kapros Katalin jegyzőkönyvvezető  

 

Meghívottként jelen van:  Rajnai Gábor alpolgármester 

 

 

Szabó Istvánné elnök a rendkívüli képviselő-testületi ülést 10 órakor megnyitotta, szlovák és magyar 

nyelven is köszöntötte a képviselő társait. Megállapította, hogy a Képviselő-testület ülése 

határozatképes, mert 4 fő nemzetiségi települési képviselőből 4 fő jelen volt.  

Javasolta, hogy a kiküldött napirendi pontokat fogadják el. 

Miután más javaslat nem volt, kérte, szavazzanak a napirend elfogadásáról. 

 

A Képviselő-testület a napirendet nyílt szavazással, 4 fő önkormányzati képviselő részvételével, 4 

igen szavazattal elfogadta és meghozta a következő határozatot: 

 

Az Oroszlányi Szlovák Nemzetiségi Önkormányzat Képviselő-testületének 

1/2017. (I.31.) OSZNÖ határozata 

a 2017. január 31-ei rendkívüli képviselő-testületi ülés napirendjéről 

 

Az Oroszlányi Szlovák Nemzetiségi Önkormányzat Képviselő-testületének 2017. január 31-ei 

rendkívüli képviselő-testületi ülésén a következő napirendi pontokat tárgyalja: 

1. Oroszlányi Szlovák Nemzetiségi Önkormányzat és Oroszlány Város Önkormányzata 

együttműködési megállapodásának felülvizsgálata  

Előadó: Szabó Istvánné elnök 

2. Tájékoztatás 2017-re beadott pályázatokról 

Előadó: Szabó Istvánné elnök 

3. Tájékoztatás, kérdés, interpelláció 

 
Határidő:  azonnal 

Felelős:  Szabó Istvánné elnök 

 

Javasolta, hogy jegyzőkönyv-hitelesítőnek Ocskai Simon képviselőt kérjék fel. Kérte, erről 

szavazzanak. 

 

A Képviselő-testület nyílt szavazással, 4 fő önkormányzati képviselő részvételével, 4 igen 

szavazattal elfogadta és meghozta a következő határozatot: 
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Az Oroszlányi Szlovák Nemzetiségi Önkormányzat Képviselő-testületének 

2/2017. (I.31.) OSZNÖ határozata 

az Oroszlányi Szlovák Nemzetiségi Önkormányzat 2017. január 31-ei rendkívüli képviselő-

testületi ülésén választott jegyzőkönyv-hitelesítőről 

 

Az Oroszlányi Szlovák Nemzetiségi Önkormányzat Képviselő-testülete 2017. január 31-ei rendkívüli 

képviselő-testületi ülésén jegyzőkönyv-hitelesítőnek Ocskai Simon képviselőt választotta. 

 

Határidő: azonnal 

Felelős: Szabó Istvánné elnök 

 

 

1. NAPIRENDI PONT:           Oroszlányi Szlovák Nemzetiségi Önkormányzat és Oroszlány Város  

  Önkormányzata együttműködési megállapodásának felülvizsgálata 
 
                                                   Előadó: Szabó Istvánné 

 

Szabó Istvánné elnök elmondta, hogy minden év január 31-ig kell az együttműködési megállapodást 

felülvizsgálni. Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete január 24-én tűzte napirendre, 

a felülvizsgálat során megállapították, hogy a megállapodás tartalmazza a hatályos jogszabályban 

nevesített kötelező tartalmi elemeket, a működési feltételek biztosítottak, ezért a megállapodás 

változatlan tartalommal történő fenntartását javasolja. Továbbá elmondta, hogy már évek óta minden 

évben 1.670 E Ft támogatást kapnak az Oroszlány Város Önkormányzatától. 

 

Rajnai Gábor alpolgármester elmondta, a testület egyhangú döntéssel fogadta el a megállapodást. 

A képviselő-testületi ülésen a saját nevében megköszönte az önkormányzat minden 

közreműködőjének a munkáját, akik a roma és szlovák önkormányzat munkáját segítették. 

 

Szabó Istvánné elnök javasolta, mondjanak köszönetet a hivatal dolgozóinak, akik a tavalyi évben 

segítették a szlovák önkormányzat munkáját, a Pénzügyi Osztály, valamint a Jegyzői Kabinet 

dolgozóinak.  

 

Miután kérdés, hozzászólás nem volt, kérte, szavazzanak. 

 

A Képviselő-testület nyílt szavazással 4 fő önkormányzati képviselő részvételével, 4 igen 

szavazattal elfogadta és meghozta a következő határozatot: 

 

Az Oroszlányi Szlovák Nemzetiségi Önkormányzat Képviselő-testülete 

3/2017. (I.31.) OSZNÖ határozata 

köszönetnyilvánításról 

 

Oroszlányi Szlovák Nemzetiségi Önkormányzat Képviselő-testülete köszönetét fejezi ki Oroszlány 

Város Önkormányzata azon dolgozóinak, akik a tavalyi évben segítették az Oroszlányi Szlovák 

Nemzetiségi Önkormányzat munkáját. 

 

Határidő:    azonnal  

Felelős:  Szabó Istvánné elnök 

 

Miután kérdés, hozzászólás nem volt, Szabó Istvánné elnök kérte, szavazzanak az együttműködési 

megállapodásról. 

 

A Képviselő-testület nyílt szavazással 4 fő önkormányzati képviselő részvételével, 4 igen 

szavazattal elfogadta és meghozta a következő határozatot: 

 

Az Oroszlányi Szlovák Nemzetiségi Önkormányzat Képviselő-testülete 
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4/2017. (I.31.) OSZNÖ határozata 

az Oroszlányi Szlovák Nemzetiségi Önkormányzat és Oroszlány Város Önkormányzata 

együttműködési megállapodásának felülvizsgálatáról 

 

Oroszlányi Szlovák Nemzetiségi Önkormányzat Képviselő-testülete az Oroszlány Város 

Önkormányzatával kötendő együttműködési megállapodást az előterjesztés melléklete szerinti 

tartalommal elfogadja, és felhatalmazza az elnököt a megállapodás aláírására. 

 

Határidő:    2017. február 15.  

Felelős:  Szabó Istvánné elnök 

 

2. NAPIRENDI PONT:          Tájékoztatás 2017-re beadott pályázatokról 
 

Előadó: Szabó Istvánné 

 

Szabó Istvánné elnök elmondta, hogy a Külföldi Szlovákok Hivatalához, Pozsonyba az ez évi 

pályázatokat be kellett adni november 30-ai határidővel. Most is három pályázattal indultak. Az első 

pályázatban kértek nyelvi táborra támogatást a Szlovák Klub részére 1500 EUR összegben, a második 

pályázatban a gyermetánc együttes részére kértek támogatást tánctanulásra Szlovákiába1700 EUR 

összegben, a harmadik pályázatban a Krídlovka zenekar zenei táborának támogatására Szlovákiába 

1400  EUR összegben. Az első esetben buszköltségre,  másik kettő esetében szállás és étkezési 

költségére kérték a támogatást. Január 15-ei határidővel volt az Eper pályázat az Emberi Jogok 

Minisztériuma felé, el is készítette ugyanezeket a pályázatokat, utolsó pillanatban léptek fel 

a honlapra, lefagyott a rendszer, és nem sikerült  a pályázatokat továbbítani az elektronikus 

rendszerben. 3000 Ft-ot kellet befizetni, a jelentkezés egész évre szól, lesz még az év folyamán 

lehetőség pályázni, és meg is fogják próbálni. Márciusban lesz a döntés, hogy ki nyert pályázatot, és 

áprilisban kerül sor a szerződések aláírására, addig várják a következő pályázati lehetőségeket. Az 

Országos Szlovák Önkormányzat felé is nyújtanak be, amikor ki lesz írva, a Magyarországi Szlovákok 

Szövetsége is kiírja a Lipa pályázatot júniusban, valamint a társadalmi célú pályázatot is 

megpróbálják. 

 

Miután kérdés, hozzászólás nem volt, kérte, szavazzanak a tájékoztatóról. 

 

A Képviselő-testület nyílt szavazással 4 fő önkormányzati képviselő részvételével, 4 igen 

szavazattal elfogadta és meghozta a következő határozatot: 

 

Az Oroszlányi Szlovák Nemzetiségi Önkormányzat Képviselő-testülete 

5/2017. (I.31.) OSZNÖ határozata 

a 2017. évre beadott pályázatokról szóló tájékoztatóról 

 

Oroszlányi Szlovák Nemzetiségi Önkormányzat Képviselő-testülete elfogadja a 2017. évre beadott 

pályázatokról szóló tájékoztatót. 

 

Határidő:    azonnal  

Felelős:  Szabó Istvánné elnök 

 

3. NAPIRENDI PONT:          Tájékoztatás, kérdés, interpelláció 
 

Szabó Istvánné elnök elmondta, hogy azért is hívta össze a mai napra a testületi ülést, mert január 31-

ig kell leadni a vagyonnyilatkozatokat. Továbbá elmondta, hogy tavaly kérték Oroszlány 

Város Önkormányzatát, hogy a költségvetésbe kerüljön be a Tájház temperáló fűtése, lett is rá sor, 

remélik elég lesz rá ez az összeg. Alpolgármester úr tanácsát kérte azzal kapcsolatban, hogy látják, 

hogy a volt óvoda raktárként szolgál, és ha van rá mód, szeretnék az irodát oda áthelyezni, valamint 

egy nagyobb termet, ahol a Krídlovka tudna próbálni. 
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Rajnai Gábor alpolgármester elmondta, Oroszlányban a születési szám emelkedett, és feszítő gond a 

bölcsődei ellátás megoldása. Van erre egy nagyobb léptékű terve az önkormányzatnak, de átmeneti 

időre tervbe van véve a volt falusi óvodának bölcsődeként való hasznosítása. Az önkormányzati 

támogatással kapcsolatban elmondta, hogy megvan rá a sor, ez az összeg a tavalyihoz képest 1 700 E 

Ft-ra emelkedett.  

 

Miután kérdés, hozzászólás nem volt, Szabó Istvánné elnök a képviselő-testület ülését 10 óra 20 

perckor bezárta. 

 

 

K. m. f. 

 

 

 

 Szabó Istvánné  Ocskai Simon 

 elnök  jegyzőkönyv-hitelesítő 

 

 

Kapros Katalin 

jegyzőkönyvvezető 


